
ÆLDRERÅDETS OPFORDRING FRA ÆLDRERÅDSMØDET DEN 9. MAJ 2017, PUNKT 6, OM, AT DEN 
TIDLIGERE FORMAND FOR ÆLDRERÅDET TIL AT INDGÅ I EN ARBEJDSGRUPPE VEDR. ØKONOMI.

Opfordringen til at indgå i en arbejdsgruppe vedr. økonomi kan jeg ikke imødekomme af følgende grunde:

1) Har sammen med 4 øvrige medlemmer af Ældrerådet fremkommet med konkret forslag til at 
reducere antallet af arbejdsgrupper, således at det samlede ældreråd forholder sig til alle 
væsentlige spørgsmål angående de ældres levevilkår – hvis der er behov for et midtvejsmøde i 
ældrerådet vil der kunne indkaldes hertil. Ældrerådet har den 9. maj besluttet for resten af 
ældrerådets funktionsperiode i år 2017 at have kollektiv ledelse, hvorfor nedsættelse af yderligere 
en arbejdsgruppe på ingen måde vil fremme dette ønske.

2) Nedsættelse af yderligere en arbejdsgruppe vil samtidig øge udgifterne til diæter, hvilket vel ikke er 
betimeligt, når man tager Slagelse Kommunes økonomiske situation i betragtning.

3) Den anførte begrundelse for min fratræden som formand for ældrerådet – angivet i notat, dateret 
den 18. april 2017 og udleveret til alle ældrerådets medlemmer samt vedlagt referatet fra mødet 
den 18. april.

Otto Dræbye

Dato: 11. maj 2017


